7	(2)	I I I I I I I I I I I I I I I I I I I
	Contract No: MB135438654AE	
	Contract Made	الوالة المالية
	OS/O/2015 III Dubai	
	انه في يوم: الأربعاء الموافق: 03/07/2013	
	إمارة: دبي تم الإتفاق بين كل من:	
	A. FIRST PARTY	1582
	The state of the s	اع الطرف الأول
	Company / Est:	
	AL HABBAI CONTRACTING (L.L.C)	منشأة / الكفيل: " المحال المحا
	Represented by: ALI AHMED MOHD AL HABBAI	ما امد محد الحام
	B.SECOND PARTY	ويمثلها / يمثله:
	S.SESOND FARTY	ب) الطرف الثاني
- 1	Mr. / Mrs: BULET RAM CHANDRAMA RAM	
1	Nationality: INDIA	السيد / السيدة: بولات رام شاندراما رام
1	Passport No: K4700436	الجنسية: الهند
		جواز سفر رقم: K4700436
C	Now therefore the parties declared having full capacity to ontract and mutually agreed as follows:	
		وقد الهر الطرفان بالهليتهما الكاملة للتعاقد واتفقا بالمتراضي على ما يلي:
1	That the second party accepts to work for the first party	
	asCONSTRUCTION CARPENTER	1) ان يعمل الطرف الثاني لدى الطرف الأول بمهنة نحار معاني
	in the U.A.E for a basic salary 600 Per Month	
		وذلك نظير راتب أساسي قدره 600 شهريا
2)	Limited	12 تكن مدة هذا العقد محدد وتبدأ اعتبار ا
	As from 07/05/2013 To 06/05/2015	(2)
A.	The two postion based I	من 07/05/2013 إلى 07/05/2013
	The two parties hereto have agreed that the second party shall be subject to a probation period of months 6 (provided that the probation at all the probation at all the probations at all the probati	<ul> <li>ا) وقد اتفق الطرفان على أن بعمل الطرف الثاني لمدة 6 شهور تحت الاختبار</li> </ul>
	that the probation shall not exceed six months from it	ا) وقد اتفق الطرفان على أن يعمل الطرف العلى الطرف الثلثي على الطرف الثلثي على الطرف الثلثي المادة شهور من بداية عقد عمل الطرف الثلثي
	beginnig of employment).	لدى الطرف الأول
B-	and initial circulation agreement evpiror on the land	
	CAPITO UTCICOL. DOLLIN CASE THE TAY nortice continued	ب) ينتهي عقد العمل المحدد المدة بانتهاء مدته. فإذا استمر الطرفان في تنفيذه
	the agreement then it shall be considered as an account	اعتبر العقد مجددا لمدة سنه واحدة اعتبارا من تاريخ النهاء المساور
	extra period of one year from the date of expire thereof on the same terms and conditions.	الشروط الواردة فيسم
31		
3)	The first party shall bear the cost of air ticket at the time of	Alatil via to the attention
	commencing work and also the cost of one ticket home at the time of terminating the employment agreement.	3) يتحمل الطرف الأول تذاكر السفر عند بدء العمل وكذلك العودة عند انتهاء
		ate I
4)	The first party may terminate the services of second party	
	minediately and willion notice in case the page of	Control of the contro
	violates clause (120) of the fedral law No (8) of 1980 in respect of the organizing of labour relation and as	4) يجوز للطرف الأول أن يفصل الطرف الثاني دون إنذار في أي مسن الحلات المنصوص عليها في المادة 120 من القانون الإتحادي رقم 8 السنة
	conditions provided there in and also as provided in clause (88) there of.	1 + 1, 2:1 Nath   and   a fact Co a line   a fact
	(66) there of,	في سنن تلطيم المحك السن عليها المادة 88 من القانون ذاته وكذلك في الحالة التي نصبت عليها المادة 88 من القانون ذاته
5)	Provisions of fedral act no.(8) shall be applicable in respect	
	or one of scivice Platiniv and chall also be anni	Saudae da la
	other conditions which are not provided for herein.	<ul> <li>نسري احكام القانون الإتحادي رقم (8) اسلة 1980 فيما يتعلق بمكافأة نهائية</li> <li>نسري احكام القانون الإتحادي رقم (8) اسلة 1980 فيما يتعلق بمكافأة نهائية</li> </ul>
6)	This agreement is made in 3 copies. First copy retained with	الخدمة وكذلك بالنسبة للشروط الأخرى والتي لم ينص عليها العقد
	agreement each party hereto shall have one copy to act according whenever necessary	<ul> <li>6) حرر من هذا العقد ثلاث نسخ تودع النسخة الأولى لدى الوزارة (قطاع العمل)</li> <li>عند التصديق على العقد وينسلم كل طرف نسخة للعمل بموجبها عند اللزوم</li> </ul>
	estorating whelever necessary	مند للتم درة مل العقد و بنسلم كل طرف نسخه للعمل بموجبها عليه اسروم

7) The first party is obligated to grant the second party an annual leave with pay for 30 days(provided that the annual leave shall not be less than thirty days).	<ul> <li>7) بلت زم الطرف الأول بمنح الطرف الثلاثي إجازة دوريـــة مدفوعة الأجر مدتها</li></ul>
8) Other allowances granted to the second party: A - Accomodation All: first party B - Transportation All: first party	8) ميزات أخرى للطرف الثاني: ا ـ بدل سكن: الطرف الأدل العدا
C - Others:	ب ـ بدن مواهندت. ج ـ اخرى: 1
	- 2 - 3 - 4 - 4 الراتب الأساسي:
Total salary with Allowance:  9) Other Conditions:	مجموع الراتب والبدلات شهريا:
A	و) شروط آخری: ا
10) Daily working hours are8hours only, and shall not exceed forty eight hours weekly. In case of shops, hotels, restaurants and watchmen, the working hours shall be nine	ب - (10 ساعات العمل اليومية 8 ساعات ولا تزيد عن t ثماني واربعين ساعة اسبوعيا وتكون تسع ساعات يوميا فسي دامة المحلات والفنادة و المقاصف و اعمال الحراسة .

